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Vragen van het lid Hilkens (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over kindslaven afkomstig uit Afghanistan (ingezonden 30 oktober 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Nederland mogelijk doorvoerland 
voor kindslaven?1 

Vraag 2
Welke reden heeft de Marechaussee gehad om aan te nemen dat sprake is 
van doorvoer van «dancing boys» of kindslaven naar Scandinavië? Zijn er 
nog andere aanwijzingen dan het feit dat de laatste jaren meer Afghanen via 
Nederland naar Scandinavië reizen? Zo ja, welke? 

Vraag 3
Zijn de Afghanen die de marechaussee controleert minderjarige jongens die 
als «dancing boys» moeten gaan werken bij rijke Afghanen of ook meerderja-
rigen die gezien kunnen worden als kindersmokkelaars of kinderhandelaars? 

Vraag 4
Waarom is het enkele feit dat Afghanen op doorreis zijn naar Scandinavië een 
aanwijzing dat sprake kan zijn van doorvoeren van kindslaven? Welke 
aanwijzingen heeft u gehad om dit te veronderstellen? 

Vraag 5
Hebt u aanwijzingen dat in Nederland ook «dancing boys» werkzaam zijn en 
dat deze jongens worden misbruikt? Zo ja, welke stappen heeft u onderno-
men om deze jongens te beschermen? Zo nee, komt dat omdat er geen 
«dancing boys» zijn of omdat deze groep «onzichtbaar» is in onze samenle-
ving? 

Vraag 6
Als het om een onzichtbare groep kinderen gaat, wat kan worden gedaan om 
deze jongens toch te bereiken? Bent u in overleg met de Afghaanse gemeen-
schap om dit probleem en de omvang daarvan zichtbaar te maken?

1 http://www.nu.nl/binnenland/2944969/nederland-mogelijk-doorvoerland-kindslaven.html
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